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Verslag van de Algemene LedenVergadering BVME van 7 februari 2017. 
Verslagdatum:   15-02-2017 
Locatie:     Kantine korfbalvereniging NKV, Wettenseind 
Aanwezig:    14 leden  
Afmeldingen:   fam Botman, Fred Heering, fan van Buijtenen, Willem Rosier, Cerile 

Douve en Bas Smouter 
Bestuur:     Bram Soetendal, Sjef Bergers, Theresa Foks, Bert Eshuis en 

Boudewijn Raessens 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda. 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
De agenda wordt vastgesteld met een aanvulling: Jip Stevens geeft bij punt 3 een 
verslag van de Belangenvereniging Nuenen Groen. 
 
2. Notulen Algemene LedenVergadering van 15 februari 2016. 
Het verslag wordt goedgekeurd, met dank aan de secretaris Bert Eshuis. 
 
3. Verslag activiteiten bestuur. 

• Op 20 juni 2016 bestond de BVME 40 jaar. We hebben een enquête gehouden 
onder enkele leden over de wijze van viering: we organiseerden ME aan de Kook 
(jubileumversie) dat weer een groot succes was. 

• Het bestuur laat een wijk-boekenkast maken naar aanleiding van ons jubileum, te 
plaatsen bij Theresa Foks in de voortuin. 

• Er is steeds minder aandacht voor de technische commissie. 
• Er wonen steeds meer ouderen in  onze wijk. 
• Het bestuur heeft een bord ontworpen voor de 2 ingangen van de wijk: 

herinnering aan max 30 km/uur. Na goedkeuring van de gemeente worden die 
geplaatst. 

• Afgelopen jaar waren er vijf bestuursvergaderingen en diverse keren onderling 
contact op andere wijze. 

• Er verschenen zes Molletins. 
• Er is weer een nieuwe Buurtinformatiegids verschenen. 
• Alle procedures rond de bebouwing van perceel ME 63 zijn afgerond, er kan 

gebouwd gaan worden – de percelen zijn in de verkoop. 
• VSP2 – Verbindingsboog Meijerijlaan: mede dankzij de inspraak van Bram en de 

Belangenvereniging Nuenen Groen bij de gemeenteraadsvergadering is dit plan 
teruggetrokken. 

• De buurtpreventie What’sApp werkt goed. 
• De maandelijkse koffieochtenden in de Jo van Dijkhof worden goed bezocht. 
• Sinds 2016 hebben we in onze wijk een Vrijwillige Ouderen Adviseur (VOA), 

tevens CliëntOndersteuner (CO): Corrie Eshuis. 
• Dankzij een oproep in een Molletin hebben we twee nieuwe beheerders voor onze 

website gevonden: Leonard Isarin en Coen Swüste. 
• We probeerden de technische zaken weer meer aandacht te geven en gaan daar 

mee door. 
• Het bestuur heeft goede contacten met de gemeente m.b.t. groen, bestrating, 

riolering en herplant van bomen. 
• In onze groene wijk zijn enkele bomen zo oud/groot geworden dat ze overlast 

(gaan) geven. Dit is onderwerp van gesprek met de gemeente. 
• Ook dit jaar doen we niet mee met de schoonmaakdag: de wijk is schoon. 

Uitzonderingen:  1. het speeltuintje zou schoner moeten. 
   2. te veel hondenpoep: gemeente vragen om poepbakken. 

• Jip Stevens doet verslag van de Belangenvereniging Nuenen Groen, waar hij 
bestuurslid van is mede namens de BVME: 
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o Het is een samenwerking van de Zuiderklamp, Molvense Erven en 
Keizershof (e.o.) 

o Bijgedragen aan bestrijden Verbindingsboog Meijerijlaan. 
o Door afblazen Noord-Tangent Ruit van Eindhoven ontstaan meer 

problemen met de verkeersafhandeling in/rondom Nuenen. Nu voert de 
provincie de regie om dit probleem aan te pakken. 

o De mogelijkheid om de busbanen naar de N270 open te stellen voor het 
autoverkeer is niet van tafel. 

o Nuenen Groen is uitgenodigd deel te participeren in de Mobiliteitsgroep 
(gemeente), die o.a. werkt aan beter inzicht in het verkeer 
(herkomst/bestemming) en betere verkeersprognoses. 

o NuenenGroen propageert verbetering van bestaande verbinding Lieshout-
Son en Breugel. 

o De gemeente Nuenen realiseert zich nu ook dat er grote problemen 
zijn/dreigen. 

o Nuenen Groen heeft contact met de gemeente Eindhoven (en zoekt contact 
met de gemeente Son en Breugel) i.v.m. gemeenschappelijke belangen 
 

4. Verslag activiteiten commissies. 
• Burenhulp (= Theresa Foks, Corrie Eshuis en Johan de Moor)  

buurtinformatiegids uitgegeven (alleen voor leden)  
de koffieochtenden organiseren (waarbij meestal korte presentaties werden 
gegeven over diverse onderwerpen) 
jaarverslag maken voor de ALV 
Theresa trekt zich terug uit deze commissie. 
 

• Buurtpreventie. zie ook punt 3.  
 

• Techniek. De laatste tijd minder vraag naar.  
Doel blijft informatieverstrekking aan de leden door de ervaringen van de leden 
onderling te delen. Het bestuur wil het graag weer nieuw leven inblazen, o.a. door 
onze website aantrekkelijker te maken. 

 
• Welkomcommissie. (Sjef Bergers) Het afgelopen jaar heeft enkele nieuwe 

bewoners voor de ME opgeleverd. Het aantal leden blijft ongeveer gelijk door 
vertrek en aanmelding. De leden wordt gevraagd het bestuur te informeren bij 
signalen van verhuizing. 

 
5. Financieel verslag. 

Toelichting door de penningmeester (Sjef Bergers): inkomsten en begroting 
gebaseerd op 156 leden.  
Eindsaldo is hoger geworden, vooral door het niet uitgeven van begrote posten. 

 
6.  Verslag kascommissie. 

De kascommissie bestaande uit Jip Stevens en Hein Kranen hebben de kascontrole 
uitgevoerd en de administratie correct bevonden. Zij adviseren aan het bestuur 
om de penningmeester decharge te verlenen. Het bestuur neemt het advies over.  

 
7.  Begroting 2016. 
  De begroting is ruim. Voor het vieren van het jubileum is genoeg geld in kas. 

Suggesties uit de vergadering voor het hoge kastegoed: 
1 jaar geen contributie heffen; Nuenen Groen sponseren; speeltuintje uitbreiden; 
extra bomenaanplant (boven op het gemeentelijk budget hiervoor) 
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8.  Bestuursbeleid komende periode. 
  Doorgaan op de ingeslagen weg. 

• Overleg met de gemeente 
• Buslijn 6 blijft bestaan? 
• Technische Commissie vernieuwen en op website aantrekkelijker maken. 
• Website vernieuwen. 
• Burenhelpers: hoe mensen stimuleren om hulp te vragen. 
• Koffieochtenden ook gebruiken bij hulpvraag van ouderen. Eenzamen meenemen 

naar de koffieochtenden (oproep in Molletin?) 
• Stimuleren om elkaars spullen te lenen. Bekend maken via website? 

Wijkmarktplaats? 
• Gezamenlijke aanschaf / verbetering van woningen: collectief is vaak voordeliger. 
• Kuil in wegdek bij ingang vanaf Oude Kerkdijk. 
• Oversteek Oude Kerkdijk – Hoge Brake is zeer gevaarlijk. Moet verbeterd. 

Stopborden? Verhoging in wegdek? Overleggen met Veilig Verkeer NL (Fred 
Heering)? 

• Spitsuur bij Wentelwiek: parkeeroverlast! Bestrijden via nieuwsbrief van de 
school? Gele banden langs trottoirs? 
 

9.  Verkiezing/benoeming leden bestuur en commissies. 
Theresa Foks treedt af. De voorzitter bedank haar voor de jarenlange enthousiaste 
inbreng en overhandigt haar een bos bloemen. 
 
Lique Chatrou wordt gekozen als nieuwe bestuurslid; welkom Lique! Zij zal zich 
tevens bezighouden met de Commissie Buurthulp. 
 
Bram Soetendal, Boudewijn Raessens en Bert Eshuis waren aftredend en 
herkiesbaar. Er hadden zich geen kandidaten gemeld. Zij zijn weer benoemd voor 
twee jaar 
 
Komend jaar zullen Hein Kranen en Arjan Gelderblom de taak van kascommissie 
op zich nemen. 

 
10. Rondvraag. 

• Het Molletin is leuk en leesbaar. Meer uitgaven? Inbreng van de leden? 
• Is er belangstelling voor collectief gebruik van zonnepanelen (ergens een groot 

zonnedak waar je aan deel kunt nemen)? 
 
 
 
 
NB. De onderstreepte passages zijn mogelijk actiepunten voor het bestuur. 
 
 
 

 


